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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 

 
Maastricht, 8 maart 2019 
 
 
Betreft: Art. 47 vragen van GroenLinks inzake Landbouwbelang 
 
 
Geacht college, 

 
Op 27 juni 2017 is bij de behandeling van de stand van zaken planontwikkeling Belvedere inclusief 
actualisatie Grex 2017 een amendement, ingediend door GroenLinks en de PvdA, aangenomen. 
 
Dat wijzigde/voegde de volgende punten toe aan het te nemen besluit: 
 
• Beslispunt 2.1 te wijzigen in: “tot vaststelling over te gaan van de randvoorwaarden voor herontwikkeling 
van de locatie Landbouwbelang en daarbij de mogelijkheid de activiteiten van de culturele vrijplaats een 
plaats te geven bij herontwikkeling te onderzoeken. Betrokkenheid van het Maastrichtlab als instrument van 
onderzoek is daarbij aan de orde”;   
 
• Als beslispunt 2.3 toe te voegen: “De diverse gemeentelijke verantwoordelijkheden planmatig en 
functioneel op elkaar af te stemmen en zodoende gedurende de resterende tijdelijkheid te bevorderen dat 
voor de gebruikers een werkbare situatie kan ontstaan, zoals beschreven onder 2.2.2.2”;   
 
• Als beslispunt 2.4 toe te voegen: “Het moment van beëindiging van het huidige gebruik te optimaliseren en 
te laten bepalen door de daadwerkelijke aanvang van werkzaamheden t.b.v. herontwikkeling, zoals 
beschreven onder 2.2.2.3. Hierbij wordt er vooralsnog vanuit gegaan dat het de periode 2019/2020 betreft;   
 
• Als beslispunt 2.5 toe te voegen: “De zoektocht naar een nieuw onderkomen voor de culturele vrijplaats te 
intensiveren en daarbij het Maastrichtlab als instrument van onderzoek in te zetten.”   
 
• De oorspronkelijke beslispunten 2.3 t/m 2.6 te hernummeren naar 2.6 t/m 2.9.  
 
  



 

 

 
Naar aanleiding daarvan willen wij u de volgende vragen voorleggen: 
 

1. Maastricht-LAB kreeg bij de beslispunten 2.1 en 2.5 nadrukkelijk een taak toebedeeld bij de daar 
genoemde onderzoeken. Hoe zijn inmiddels deze onderzoeken verlopen en wat hebben zij 
opgeleverd aan conclusies en ontwikkelmogelijkheden? 
 

2. Als er nog geen resultaten te melden zijn, wanneer kunnen we die dan verwachten? 
 

3. Welke rol speelt Maastricht-LAB op dit moment in deze casus en wat valt als gevolg daarvan aan 
resultaat nog te verwachten? 

 
4. Indien Maastricht-LAB inmiddels geen rol meer speelt, wanneer, op welke wijze en waarom is haar 

rol dan afgerond? Is het onderzoek door anderen voortgezet en zo ja, waarom heeft u het 
beëindigen van de rol van Maastricht-LAB niet aan de raad gemeld?  Haar rol in dezen wordt 
immers 2x nadrukkelijk vermeld. 
 

5. Tot slot, welke input met welke gevolgen heeft de inbreng van Maastricht-LAB gehad of zal het 
hebben bij het inrichten van het vervolgproces van de herontwikkeling van betrokken gebouw?  
 

6. Kunt u de raad een rapportage van de actuele ontwikkelingen in dit dossier doen toekomen?  
 
 
Vriendelijke groet, 
namens GroenLinks 
Coen van der Gugten en Hans Passenier 
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